
 
 
SZIGETSZENTMÁRTON KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
SZIGETSZENTMÁRTON, TELKES  U. 10.                                 
 
168-12/2022. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Szigetszentmárton Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
2022. július 26. napján tartott üléséről 

 
 
 
 
  
 
 

      Határozat: 83-95/2022.(VII.26.) önkormányzati határozat 
 
      Rendelet: 9/2022. (VII.27.) önkormányzati rendelet 

 
 
 
 
 



1 

 

 168-12 / 2022. 
 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:   Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének  
   2022.  jú l ius 26.  napján 17.00 órakor tartott nyilvános üléséről                                         

Az ülés helye:   Szigetszentmárton Polgármesteri Hivatala 

Jelen vannak:   jelenléti ív szerint. 

A lakosság részéről:  0 fő 
 

Napirendi pontok előtti felszólalások: 
 
Bencs Tamás polgármester elmondta az alábbiakat: Szeretettel köszöntök mindenkit a 
képviselőtestület július 26-i soros ülésén. Schneider Zsolt képviselő és Vargáné dr. Borbély 
Alexandra képviselő asszony jelezte távolmaradását, ugyanakkor a képviselőtestület öt fővel 
határozatképes. 
 
Javaslom a képviselő-testületnek a meghívóban jelzett napirendi pontok megtárgyalását azzal a 
kiegészítéssel, hogy 9., 10. és 11. napirendi pontot vegyük fel a tárgyalandó napirendek közé.           
9. napirendként a „Könyvtár bútor berendezésének készítésének” tárgyában, 10. napirendi 
pontként „A gyermekétkeztetési díj módosítása Szigetújfalu vonatkozásában”, és a 11. napirendi 
pontként pedig „Támogatási kérelem a Német Nemzetiségi Önkormányzat Szigetszentmárton” 
tárgyában.  
(Meghívó és jelenléti ív a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Ezután kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozta:  
 

83/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
a napirendi pontok elfogadásáról 

 
Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy határozott, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat  
- Könyvtár bútor berendezésének készítésének 
- A gyermekétkeztetési díj módosítása Szigetújfalu vonatkozásában 
- Támogatási kérelem a Német Nemzetiségi Önkormányzat 
Szigetszentmárton 
a fenti napirendi pontok kiegészítésével elfogadja. 

Felelős: Bencs Tamás polgármester  
Határidő: azonnal 
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NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA:  
 
1.)  Tájékoztatás a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Bencs Tamás polgármester 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete.) 
 

Bencs Tamás polgármester- Első napirendi pontunk tájékoztatása lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról, az előterjesztés megküldésre került. 
 

A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 

A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozta:  

84/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
 Beszámoló a lejárt határidejű határozatok  

végrehajtásáról 
 
Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határozott, hogy a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról szóló polgármesteri 
beszámolót elfogadja. 
 
Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 

 

 
2.) A gyermekvédelemről szóló beszámoló  

Előadó: Dr. Cseh Balázs jegyző 

(Az előterjesztés a  jegyzőkönyv 2. sz. melléklete.) 
 

Bencs Tamás polgármester- Második napirendi pont gyermekvédelemről szóló beszámoló. Tegnapi 
napon a bizottságok együttes ülésen az előterjesztést megtárgyalták a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolták. Kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele? 
 

A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 

A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

85/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
a gyermekvédelemről szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Szigetszentmárton Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 
határozat melléklete szerinti gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatok ellátásáról szóló beszámolót és átfogó értékelést 
elfogadja. 
 
Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
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3.) A gyermekétkeztetési díj módosítása 
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. sz. melléklete.) 
 

Bencs Tamás polgármester- Következő napirendi pontunk a gyermekétkeztetési díj módosítása. Az 
iskola étkeztetéséről van szó, Ráckeve Város Önkormányzata kapcsolódik hozzá. Tegnapi napon a 
képviselőtestület bizottságai megtárgyalták a képviselőtestületnek elfogadásra javasolták a 
határozati javaslatot. Van-e kérdése valakinek? 
 
A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 

A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak az előterjesztés 
elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 
 

86/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
Ráckeve Város a gyermekétkeztetési terítési díjak 

megállapításáról szóló 19/2018. (XI.05.) számú rendeletének 
módosításához történő hozzájárulás 

 
Szigetszentmárton Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
Ráckeve Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 
gyermekétkeztetési terítési díjak megállapításáról szóló 
19/2018. (XI.05.) számú rendeletének a 7/2022. (VII.06.) számú 
rendelet és annak melléklete szerinti módosításához 
hozzájárul, azt elfogadja és támogatja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza és felkéri Bencs Tamás 
polgármestert, hogy a Ráckeve Város polgármesterét a 
hozzájárulásról szóló döntésről tájékoztassa. 
 
Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 

 

 

4.) Bölcsödéi férőhelyek módosítása  
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete.) 
 

Bencs Tamás polgármester- A következő napirendi pont bölcsődei férőhelyek módosítása. Tegnapi 
napon a bizottságok megtárgyalták az előterjesztést, a képviselő-testületnek a határozati javaslat 
elfogadására tettek javaslatot. Van-e kérdése valakinek?  
 
A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 

A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak az előterjesztés 
elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 
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87/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 

Ráckeve Város és Szigetszentmárton Község közötti bölcsődei 
ellátás biztosítására irányuló önkormányzati feladat-ellátási 

megállapodás módosítása 
 

Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határozott, hogy a Ráckeve Város 
Önkormányzatával 2021. március 1 napjától határozatlan időre 
létrejött bölcsődei ellátás biztosítására irányuló feladat-ellátási 
megállapodás III.3. pontjában meghatározott gyermek-
létszámot 2022. szeptember 1 hatállyal 14 főre módosító – 
melléklet szerinti tartalmú - feladat-ellátási megállapodás 
módosítását elfogadja és egyben felhatalmazza a polgármester 
a szerződés módosításáról szóló dokumentum aláírására, 
továbbá a szükséges jognyilatkozatok megtételére. 
 
Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
Határidő: 2022. augusztus 30. 

 
 
5.) Szigetszentmárton hatályos településrendezési eszközeinek módosítása a H6 jelű HÉV 

vonal korszerűsítése érdekében – elfogadás 
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés és a rendelet-tervezet a jegyzőkönyv 5. sz. melléklete.) 
 
Bencs Tamás polgármester- Következő napirendi pontunk, H6 jelű hídvonal korszerűsítése 
érdekében a helyi építési szabályzat településrendezési eszközeinek módosítása. Tegnapi napon a 
bizottságok megtárgyalták az előterjesztést a képviselő-testületnek a határozati javaslat 
elfogadására, illetőleg a rendelet megalkotására tettek javaslatot. Van-e kérdése, észrevétele 
valakinek? 
 
A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 

A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak az előterjesztés 
elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 
 

88/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
Szigetszentmárton hatályos településrendezési eszközeinek 
módosítása a H6 jelű HÉV vonal korszerűsítése érdekében – 

elfogadás 
 
Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy dönt, hogy jelen előterjesztés elengedhetetlen 
mellékleteinek megfelelően módosítja Szigetszentmárton 
Község Településszerkezeti Tervéről szóló 63/2005. (XI.07) 
önkormányzati  határozatát. 
 
Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
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A polgármester kérte a képviselőket, hogy amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kézfelemeléssel 
szavazzanak a rendelet-tervezet elfogadásáról. 
 
Jelenlévők száma: fő   5 szavazásban résztvevők száma:5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
rendeletet alkotta:  
 

Szigetszentmárton Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
9/2022. (VII.27) Önkormányzati rendelete 

Szigetszentmárton Helyi Építési Szabályzatról szóló 
11/2005. (XI.08.) számú Önkormányzati rendelet módosításáról 

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

6.) Fenntartói hozzájárulás pedagógiai asszisztens foglalkoztatásához  
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete.) 
 
Bencs Tamás polgármester- Következő napirendi pontunk, fenntartói hozzájárulás, pedagógia 
asszisztens foglalkoztatásához. Tegnapi napon a bizottságok megtárgyalták az előterjesztést. A 
képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadására tettek javaslatot, van-e kérdése, 
észrevétele valakinek? 
 
A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 
A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak az előterjesztés 
elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 
 

89/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
Döntés Mancsek Éva óvodapedagógusi álláshelyen való 

foglalkoztatásához történő hozzájárulásról 
 

Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy határoz, hogy a Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda 1 fő 
óvodapedagógusi álláshelye terhére Mancsek Éva pedagógiai 
asszisztens határozott időre, a 2022/23 nevelési évre történő 
foglalkozásához hozzájárul, azt jóváhagyja. 

A képviselő-testület rögzíti, hogy a határozott idejű szerződéssel 
történő foglalkoztatás 2023. augusztus 31. napjáig szól. 

A képviselő-testület a személyi juttatások fedezetét az adott év 
költségvetésében biztosítja. 

 
Felelős:  Bencs Tamás polgármester  
Határidő: azonnal 
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7.) Fenntartói döntések a Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda férőhelyeivel 
kapcsolatosan  
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete.) 
 

Bencs Tamás polgármester- Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda férőhelyével kapcsolatos 
előterjesztés. Tegnapi napon a képviselő-testület bizottságai az előterjesztést megvitatták a 
képviselő-testületnek a határozati javaslatok elfogadására tettek javaslatot. 
 

Kérem a képviselőket, amennyiben nincs kérdés, aki az első számú határozott javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 

 

90/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
Döntés a Gesztenyés Óvodában óvodai nevelésben lévők 

létszámának túllépésének engedélyezéséről 
 

Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy határoz, hogy a Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda számára 
a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a 
továbbiakban: Köznev. tv.) 25.§ (7) bekezdése alapján engedélyezi a 
csoport, illetőleg az intézménybe felvehető gyermekek létszámának 
20%-os túllépését a Köznev. tv. 2. mellékletben foglaltak figyelembe 
vételével. 

A képviselő-testület felkéri és felhatalmazza a polgármestert, a 
jegyzőt és az intézményvezetőt a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Felelős:  polgármester, jegyző intézményvezető 
Határidő: 2022. augusztus 31. 
 

A második számú határozati javaslatot, aki elfogadja, jelezze kézfelemeléssel. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 
 

91/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
Döntés a Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda Alapító 

Okiratának módosításáról 
 

Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy határoz, hogy a Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda – a 
határozat 1. melléklete szerinti – alapító okirat módosítását 
elfogadja az módosítással egységes szerkezetbe foglalt - a határozat 
2. melléklete szerinti - Alapító Okiratot jóváhagyja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító 
okiratot aláírja és a változás bejelentést a Magyar Államkincstár felé 
megtegye. 

Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
Határidő: 2022. augusztus 31. 
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8.) Döntés pályázat benyújtásáról az önkormányzat szociális tűzifa vásárlás támogatására 

Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. sz. melléklete.) 
 
Bencs Tamás polgármester-. Nyolcas napirendi pontunk, pályázat benyújtásáról, szocialista tűzifa 
vásárlásának támogatására, a Képviselő-testület bizottságai tegnapi napon megtárgyalták az 
előterjesztést a Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadására tettek javaslatot. Kérdése 
valakinek nincsen? 
 
A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 

A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak az előterjesztés 
elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 
 

92/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
pályázat benyújtásáról az önkormányzat szociális tűzifa 

vásárlás támogatására 
 

Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete a 2022. évi települési önkormányzatok szociális célú 
tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásával 
kapcsolatos Pályázati kiírás alapján támogatási igényt nyújt be 
136 m3 mennyiségű keménylombos tűzifa megvásárlásához.  
 
A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy az 1. 
pontban megjelölt tűzifa vásárlásához költségvetésében 
136.000 Ft + áfa, összesen 177.720 Ft önerőt biztosít. 
 
A képviselő-testület vállalja, hogy a szociális tűzifában 
részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt 
a pályázati dokumentumok aláírására. 
 
Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
   Dr. Cseh Balázs jegyző 
Határidő: 2022. augusztus 31. 
 
 

9.) Döntés könyvtár bútor berendezés készítésének tárgyában 
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. sz. melléklete.) 
 
Bencs Tamás polgármester- Kilencedik napirendi pontunk könyvtár bútor berendezésének készítése 
tárgyában. Tegnapi napon a Képviselő-testület bizottságai megtárgyalták az előterjesztést. A 
képviselőtestületnek a határozati javaslat elfogadására tettek javaslatot, van-e kérdése valakinek? 
 
A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
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A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak az előterjesztés 
elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 

93/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
NKA – települési könyvtárak szakmai ezközfejlesztés, korszerűsítése 

pályázat keretein belül könyvtár bútorok készítésének tárgyában 
gyártó kiválasztásáról 

 

Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat közbeszerzési értékhatár alatti beszerzéseinek 
lebonyolításával kapcsolatos eljárás rendje alapján, hatáskörében 
eljárva az alábbi döntést hozza: 

A korábbi ajánlatkérésre 3 ajánlat érkezett, amelyek a következők: 

”Platán” Bt. (2322 Makád, Kossuth Lajos utca 72.) 

Nettó: 2.462.000,-Ft  

Pergola Raum Bau Bt. (8196 Litér, Dózsa Gy. u. 30) 

Nettó: 4.977.000,-Ft   

Brand Bútor (2316 Tököl, Mester utca 94) 

Nettó: 2.748.400,-Ft 

Képviselő-testület rögzíti, hogy a ”Platán” Bt. (2322 Makád, Kossuth 
Lajos utca 72.) lemondó nyilatkozatot tett, amelyben elállt a 
kivitelezéstől. Továbbá a Brand Bútor képviseletében a Kőrisfa Bama 
Kft (2316 Tököl, Pálya u. 7/H) szintén nyilatkozatot adott arra 
vonatkozóan, hogy a korábban benyújtott ajánlati összegét fenntartja 
és a kivitelezést vállalja.  

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy NKA – települési könyvtárak 
szakmai ezközfejlesztés, korszerűsítése című pályázatra a beérkezett 
ajánlatok közül a Kőrisfa Bama Kft (2316 Tököl, Pálya u. 7/H) gazdasági 
társaságot hirdeti ki nyertes ajánlattevőként. A nyertes ajánlattevő 
kivitelezésre vonatkozó ajánlata: nettó: 2.748.400,- Ft. +Áfa, Bruttó: 
3.490.470,- Ft. 

A képviselő-testület egyidejűleg hatályon kívül helyezi a 77/2022. 
(VI.21.) számú önkormányzati határozatát. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 
fentebbiekben meghatározottakkal kapcsolatban eljárjon, a nyertes 
vállalkozással a gyártói feladatok végzésére vonatkozó vállalkozási 
szerződést megkösse, azt aláírja. 

Felelős:  Bencs Tamás polgármester  
Határidő:  értelem szerint 
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10.) A gyermekétkeztetési díj módosítása-Szigetújfalu 

Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. sz. melléklete.) 
 
Bencs Tamás polgármester- Gyermekétkeztetési díj módosítása, Szigetújfalu, az óvoda 
vonatkozásában tegnapi napon a képviselőtestület bizottságai az előterjesztést megtárgyalták, és 
mindkét bizottság a határozati javaslat elfogadására tett javaslatot a képviselő-testületnek. Van-e 
kérdése valakinek? 
 
A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 

A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak az előterjesztés 
elfogadásáról. 
 

Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 

94/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat: 
Szigetújfalu Község az intézményi térítési díjakról szóló 3/2017. 

(II.17.) számú rendeletének módosításához történő 
hozzájárulás 

 
Szigetszentmárton Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
Ráckeve Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szigetújfalu Község Önkormányzata Képviselő-testületének az 
intézményi térítési díjakról szóló 3/2017. (II.17.) számú 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 13/2022. (VII.21.) 
számú rendelet és annak melléklete szerinti módosításához 
hozzájárul, azt elfogadja és támogatja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza és felkéri Bencs Tamás 
polgármestert, hogy a Szigetújfalu Község polgármesterét a 
hozzájárulásról szóló döntésről tájékoztassa. 
 
Felelős:   Bencs Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 

 
 

11.) Támogatási kérelem – Német Nemzetiségi Önkormányzat Szigetszentmárton 
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. sz. melléklete.) 
 
Bencs Tamás polgármester: Következő napirendi pont, támogatási kérelem a Német Nemzetiségi 
Önkormányzat részéről az előterjesztés elkészült a tegnapi nap, a bizottságok tárgyalták a 
napirendet, ehhez kapcsolódóan helyben kiosztásra került az előterjesztés, illetőleg a határozati 
javaslat. Van-e kérdése valakinek? 
 
Huszák Attila képviselő: Milyen összeget? 
 
Bencs Tamás polgármester: A két bizottság két különböző összeget javasolt a képviselő-testületnek. 
Az egyik az 500 ezer forintos nagyságrendet, a másik pedig 600 ezer forintos nagyságrendet. Azt kell 
eldöntenünk, hogy melyik összegről szavazzunk. Ötszáz vagy 600 ezer? 
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Nagy Lajos alpolgármester: De más is lehet. 
 
Bencs Tamás polgármester: Lehet. 
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Én a rendezvény nagy volumenére tekintettel 
mindenképpen javaslom a 600 ezer forint támogatás nyújtását. 
 
Nagy Lajos alpolgármester: Én azt szeretném mondani, hogy én hiányolom ebből a kérelemből 
egyrészt a cél meghatározását. Szerettem volna látni egy ilyen költségvetést, hogy abból mégis 
mire, annak mekkora az összege, ebből mennyi áll rendelkezésre, mennyit szeretnének még ehhez 
pótolni, konkrétan mire kell a pénz. Tehát így, hogy úgy látatlanban valamennyit szeretnének kérni, 
ez így nekem nem szimpatikus. Én így nem tudom támogatni ezt a kérelmet. Azt tudom mondani 
erre. 
 
Bencs Tamás polgármester: Jó. Köszönöm szépen. Még valakinek esetleg? Igen, parancsolj Hédi. 
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Én úgy gondolom, hogy nem tudom, mennyire vagytok 
tisztában vele, hogy a Német Nemzetiségi Fúvószenekarnak a vezetése, a jelenlegi egyesület elnöke, 
hát én úgy érzem, hogy nem áll egészen a helyzet magaslatán. És a Német Nemzetiségi 
Önkormányzat elnöke segíti az egyesületet úgy a pályázati, illetve a működéssel kapcsolatos összes 
munkájukban, mivel régebben az egyesület tagja, Ray Rudolf végezte ezt a munkát. Illetve részben 
még most is végzi, és a jelenlegi vezetés és a tagok pedig nem elég ügyesek, hogy képviseljék ebben 
a saját érdekeiket. Én ezt tapasztaltam. Tehát azért került nyilván ide így ez a kérelem, mert az, aki 
a szívén viseli a Német Nemzetiségi Egyesületeknek a működését, ő terjesztette ide elő, hogy ezzel is 
segítse az egyesületeket. 
 
Bencs Tamás polgármester: Köszönöm. Én annyit reagálnék erre, hogy nekem egy picit más 
információim vannak. Legjobb tudomásom szerint az egyesület, a zenekar egyesülete pályázatot 
nyújtott be a jubileumi rendezvény megrendezésére és nyert el 600 ezer forint támogatást, amit 
egyébként legjobb tudomásom szerint a Ray Rudolf segítségével állítottak össze .És fölmerült igen a 
lehetőség, hogy a Sváb Sziget Fesztivál keretében tartsák meg ezt a rendezvényt, és így is indult el ez 
a pályázat, illetőleg a pályázat összeállításában is már közreműködött a Nemzetiségi 
Önkormányzat, de gyakorlatilag a pályázatot az egyesület nyújtotta be, és nyert el támogatást. A 
testvérzenekart valóban ők meghívták, és az ő szállásköltségüket a nemzetiségi önkormányzat 
valóban vállalta is, hogy ezt az egyesület, zenekar támogatásaként ezt a költséget átvállalja tőlük. 
Ez nagyságrendileg 200 ezer forint körül van, a legjobb tudomásom szerint. Ezen kívül egyébként 
tudomásom szerint más támogatást a nemzetiségi önkormányzattól maga a zenekar az idei évben 
nem is kap. A sramli partikban szintén az egyesület saját pályázati forrásaiból kerültek a különböző 
programok megrendezésre. A Sváb Sziget Fesztiválhoz magához az egyesület pedig körülbelül 400 
ezer forinttal járul hozzá, amiért ők lehetőséget kapnak egy órán keresztül, illetve még egy órán 
keresztül a német zenekar a bemutatkozásra, előadásra, szereplésre. Úgyhogy én ennyit tudok.  
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Polgármester úr életszerűnek tartotta, hogy 17 ember 
két napi szállása és vendéglátása kétszázezer forint összegbe kerülne?  
 
Bencs Tamás polgármester: Abszolút életszerűnek tartom. Biztos forrásból tudom ezt a 
nagyságrendet, az étkezésüket azt a zenekar, az egyesület magára vállalta, tehát ebben igazából 
nem is kért segítséget legjobb tudomásom szerint. Tehát a 19-én is, illetőleg a 20-i rendezvényen is 
ők maguk fogják főzni az ebédet, vacsorát. A szállás az pedig a tangazdaságban lesz. Van valami 
szállás, én pontosan nem tudom, hogy hol, melyik épületben, de ott egyébként viszonylag kedvező 
áron lehet szálláshoz jutni. Tehát nyilván nem a ráckevei Aqualand fürdőben, vagy a Kristály, vagy 
milyen szállóban, hanem ilyen formában oldható meg a szállás. Tehát azért mondom, hogy 
reálisnak gondolom, mert ez nem egy négycsillagos hotel. 
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Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Én nem gondolom, hogy ez ebből az összegből 
megoldható lenne. Tehát kétszázezer forint tizenhét ember kétnapi ellátására és szállására biztos, 
hogy nem elegendő. 
 
Bencs Tamás polgármester: Az ellátást azt az egyesület vállalta és a zenekar vállalta, tehát azt ők 
támogatókból, szponzorokból, saját felajánlásokból biztosítják. Nem tudom, megmondom őszintén, 
hogy a Nánási Lali, aki az egyesületnek jelenleg egyébként az elnöke, hasonlóképpen, ahogy 
korábban a Gál Józsi is, elég sokszor tett már felajánlást például arra, hogy akkor egy birkát 
megfőzzünk. Lehet, hogy most is ilyen van. Nem tudom, de azt biztos forrásból tudom, hogy az 
egyesület az megoldja. Tehát nekik a szállást fizeti a nemzetiségi önkormányzat, ami 
nagyságrendileg 200 ezer forint. Az összes többit az egyesület vállalta magára és a zenekar vállalta 
magára. 
 
Szende Andrea képviselő: Tud erről a zenekar, hogy ez a kérelem benyújtásra került? Meg lett ez a 
zenekarral beszélve a Német Nemzetiségi Önkormányzat részéről? 
 
Bencs Tamás polgármester: Én erről nem tudok. Nem tudom se azt mondani, hogy igen, se azt, hogy 
nem. Nem tudom, hogy a zenekar meg lett-e kérdezve, meg lett-e szólítva. Én nem kérdeztem meg a 
zenekart tegnap óta, megmondom őszintén, úgyhogy erre nem tudok sajnos válaszolni. 
 
Szende Andrea képviselő: És a második dolog, hogy én most jól értettem, akkor a zenekar, a 
fúvószenekar fizet azért valamennyit a Német Nemzetiségi Önkormányzatnak, hogy felléphet a 
Sziget Fesztivál? 
 
Bencs Tamás polgármester: Nem a Nemzetiségi Önkormányzatnak, hanem a Svábsziget 
Fesztiválnak, ami, ha jól tudom, akkor, hirtelen akartam mondani, nem ugrik be az egyesületnek az 
elnevezése, akinek a neve alatt fut a Lohr Kapelle, de annak van egy egyesületi formájuk. Én úgy 
tudom, aki az egész Sváb Sziget Fesztivált rendezi és viszi, úgy tudom, hogy az egyesület berkein 
keresztül. És igen, tehát ott hangosítás, egyéb ilyen dolgoknak a költségei tulajdonképpen kerülnek 
az egyesület részéről rendezésre. A pályázat is, ha jól tudom, akkor részben ez tartalmazta, hogy a 
jubileumi ünnepségnek milyen költségei vannak. Ugye itt számtalan költséget ilyen esetben föl lehet 
tüntetni. Én nem láttam a pályázatot, amit benyújtottak, tehát nem tudom megmondani, hogy 
tételesen, hogy volt föltüntetve. A gyakorlatból én azt tudom, hogy a művelődési ház felújításánál 
tételesen nekünk is meg kellett adni, hogy mire mit, hogy a helyszín az már a pályázat 
benyújtásakor fölmerült, hogy a rendezvénysátor, vagy pedig akkor még csak ők művelődési házban 
gondolkodtak, ezt nem tudom pontosan megmondani. De az, hogy tételesen, ilyen esetben meg kell 
adni körülbelül, hogy mondjuk hangosítás, fénytechnika, fellépő részére tiszteletdíj, akár 
vendéglátásra repikeret, tehát hogy milyen tételekből és hogyan áll össze ez a pályázati támogatás. 
És ezek közül gyakorlatilag a Sváb Sziget Fesztiválnak az adott tételeket rendezik, és így kerül 
lebonyolításra maga a rendezvény. 
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Nem tudom, hogy kitől származik az információ 
polgármester úr, de egész egyszerűen nem tartom azt sem életszerűnek, hogy amikor egy ilyen 
nagyszabású rendezvény folyik, akkor a német nemzetiségű fúvószenekar kipakol egy üstöt, 
bográcsot, és ők ott a sajátjaiknak, illetve saját maguknak ételt fognak főzni. 
 
Bencs Tamás polgármester: Közvetlenül a zenekartól származik az információ. Nem tudom, mivel 
ma kérdeztem rá, hogy ezzel kapcsolatban mi az, amiről tudnom kell, hogy van megoldva az 
ellátásuk, szállásolásuk, és a többi. Én ezt a tájékoztatást kaptam, nyilván nem írásban, hanem 
írásban tettem fel a kérdést. Ezt a tájékoztatást adták. Én ezt tudom tolmácsolni. De a zenekartól, 
tehát nem a falusi hírmondóból, meg az ABC-ben hallottam, hanem hiteles forrásból. 
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Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Olyan személytől, aki saját maga fogja ezt a 
tevékenységet. 
 
Bencs Tamás polgármester: Abszolút. 
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Én mindennek ellenére támogatom a Német 
Nemzetiségi Önkormányzat kérelmét. Bár jómagam is úgy gondoltam, hogy sokkal kedvezőbb 
elbírálásban részesülhetett volna, ahol maguk az egyesületek adják be a kérelmet és, hogy milyen 
célra kívánják felhasználni az összegeket. De a cél és a rendezvény az mindenképpen támogatásra 
méltó. 
 
Bencs Tamás polgármester: Akkor én még annyit hozzátennék. Tegnap itt azért volt vita a képviselő-
testületben, hogy honnan és milyen forrásból tudjuk ezt biztosítani. Aztán az a konszenzus született, 
ami az előterjesztésben is olvasható. A képviselő-testület az elkülönített képviselői tiszteletdíj 
fejében elkülönített tartalék keretből tud kifizetésre kerülni ez az összeg. Én, mivel én nem vagyok 
ennek a tartalékkeretnek a gazdája lévén, hogy én nem tartozom a képviselők közé ebből a 
szempontból. Én elfogadom a képviselőknek a javaslatát és döntését. Szabadon felhasználható, 
abban maradtunk az elején, mikor ezt a lehetőséget megteremtettük, bármilyen célra, akár 
kulturális célra, akár egyesületi támogatásra, akár egyéb fejlesztésre, településszépítésre, 
beruházásra felhasználható. Úgyhogy én a képviselőknek, bizottságoknak a döntését elfogadom 
magamra nézve, és amit a képviselők döntenek, ebből kifolyólag én is támogatom. 
 
Huszák Attila képviselő: Csak annyit, hogy igen, én is támogatom, főleg annak tükrében, hogy ez 
most nem egészen ide tartozik, de ez az információ itt hangzott el, hogy ők pénzt fizetnek azért, 
hogy felléphessenek. És ez nem is kevés összeget. Ez meglepett, megmondom őszintén. Merthogy 
valamennyit igen, hozzájárulnak ehhez a fesztiválhoz, dehogy ekkora összeggel.  
 
Bencs Tamás polgármester: Négyszázezer forint körüli nagyság. 
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Nagyon sajnálom, hogy nincs itt a Nemzetiségi 
önkormányzat elnöke, aki első kézből tudná mondani ezeket az összegeket, mert ez egész 
egyszerűen létezhetetlen a számomra, hogy ez így legyen. Azt gondolom, hogy az információ itt nem 
helyes polgármester úr, de nem akarok senkit azzal vádolni, hogy én inkább csak azt gondolom, 
hogy tudatlanságból származik. 
 
Bencs Tamás polgármester: Azt kell, hogy mondjam, a magam részéről az egyesület elnöke 
számomra hiteles forrás. Ugyan írást nem mutatott és nem adott, de ezt a tájékoztatást adta, tehát 
ennél hitelesebb forrást sajnos nem tudtam fellelni. Nyilván lehetősége lett volna mind a 
nemzetiségi önkormányzatnak, mind a zenekarnak, illetőleg az egyesületnek részt venni a testületi 
ülésen. A Német Nemzetiségi Önkormányzat elnök asszonya egyébként rendszeres résztvevője a 
testületi-üléseknek. Most sajnos nincs itt, akkor meg tudnánk kérdezni. Mivel a mai nap tudtam én 
is ezt az információt megszerezni. Nem tudtam azt megtenni, hogy előtte még akkor leüljünk és újra 
átbeszéljük a német önkormányzattal is, de azt gondoltam, hogy fontos ezt az információt 
átadnom. Nem láttam, nem néztem meg a pályázati anyagot. Természetesen erre, ha mód nyílik, de 
maga a személy is, azt gondolom, hogy az egyesület elnöke, azért nem tartom valószínűnek, hogy 
tisztségéből fakadóan sem, hogy félretájékoztatna, és nem mondana valós információkat. 
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Javaslom, hogy ezt a napirendet napoljuk el, és én 
tervezem megszólítani mind a nemzetiségünk elnökét, illetve az egyesületek vezetőit, hogy tárják a 
képviselő-testület elé az indokaikat, hogy miért számítanának a támogatásra, illetve kértek. 
Szükségesnek, illetve a tisztánlátás érdekében mindenképpen úgy gondolom, hogy ezeket a 
részleteket is akkor részletezhetnénk. Mert úgy látom, hogy ennek a fényében több képviselőtársam 
elbizonytalanodott, és elképzelhető, hogy megvonnák a támogatásukat. 
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Bencs Tamás polgármester: A kérdésem az, tekintettel arra, hogy a rendezvény maga augusztus 19-
én hétvégén kerülne megrendezésre, és ahhoz van szükség ennek a támogatásnak az odaítélésére, 
hogy ha elnapoljuk, akkor ezt egy rendkívüli ülés keretében tudjuk eldönteni, ami vagy még a héten, 
vagy a jövő hét utáni héten lehetséges-e? 
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Én a jó cél érdekében szívesen eljutok a következő 
testületi ülésre. Remélem rátok is számíthatok. 
 

Huszák Attila képviselő: Én ezt az 500 ezer forintot most is megítélem, vagy úgy gondolom, hogy 
támogassuk a rendezvényt. Úgyhogy ezzel nincs gond. Támogatni kell őket.  
 
Szende Andrea képviselő: Én még szeretném Hédi, hogy akkor egy picit elmondanád, amikor tegnap 
itt összedugtuk a fejünket, hogy a Hexerei hogy tervez? Csoportot hívtok meg, és hogy körülbelül az 
milyen költségbe fog kerülni? Nem tudom, hogy tudsz-e valamit mondani, de nincs itt most a Német 
Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, a fiatal csoportról, hogy ők mit szerveznek? Mert egy ötéves 
évforduló azért nekem még nem egy évforduló, egy tízéves az igen. Én is szívesen támogatnám ezt a 
rendezvényt, de ma új fordulatot vettek a dolgok a polgármester úr információival, úgyhogy ez így 
elbizonytalanított engem is. 
 

Bencs Tamás polgármester: Jó, akkor kérdésem jegyző úrhoz, hogy melyik időpont hogyan lenne 
alkalmas? 
 

Dr. Cseh Balázs jegyző: Hát itt az a gond, hogy a képviselő-testület elrendelte az igazgatási szünetet 
13-tól 29-ig. Tehát elméletben, akkor nem történik munkavégzés, és az éves szabadságolási terveket 
is úgy állítottuk össze, hogy erre az időszakra esnek a szabadságolások. Tehát egy rendkívüli ülés 
tartása az augusztusi időszakban meglehetősen nehézkes. 
 
Bencs Tamás polgármester: A héten van meg rá lehetőségünk? 
 
Dr. Cseh Balázs jegyző: A héten még van rá lehetőség. Igen. 
 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta képviselő: Esetleg azt is el tudom képzelni, hogy a 
jegyzőkönyvírás tekintetében előtte egy tájékoztatót tartana az egyesület elnöke, illetve a Német 
Nemzetiségű Önkormányzat elnöke, és akkor egy rövidebb képviselői, és rendkívüli üléssel lehetne 
döntést hozni. 
 
Dr. Cseh Balázs jegyző: Nem azzal van a gond, hanem azzal, hogy mindenki a szabadságát erre az 
időszakra időzítette. Polgármester úr, jövő héten lesz szabadságon. Én augusztusban az igazgatási 
szünet második hetén leszek szabadságon, tehát fizikailag nem leszünk itt. 
 
Bencs Tamás polgármester: Kérdésem az, hogyha csütörtökön mondjuk este egy 
munkamegbeszélésen megbeszéljük, van ennek akadálya? 
 
Dr. Cseh Balázs jegyző: Annak nincs akadálya, hogy munkaértekezleten megbeszélés történjen. Az 
bármelyik időpontban megtörténhet. Csak maga a hivatalos testületi ülés kötött, mivel egy 
rendkívüli testületi ülésnek is megvannak a feltételei, hogy kiknek kell jelen lennie. 
 
Bencs Tamás polgármester: Tudom és értem. Azért kérdezem a következőt, hogyha ezt csütörtökön, 
mondjuk munkaértekezleten megbeszéljük, ott születhet már úgymond egy döntés, amit majd egy 
rendkívüli testületi ülésen, mondjuk péntek délelőttön ha megtartjuk, akkor az még jegyzőkönyvezés 
és egyéb szempontból is szerintem akkor bele tud férni. Ha ez így megfelel, akkor van-e akadálya 
annak? Tehát az a fontos, hogy határozatképes legyen péntek délelőtt mondjuk a képviselő-testület. 
Meg tudunk-e lenni négyen, én biztos itt tudok lenni? Jó. A munkaértekezletet pedig azt tudjuk késői 



14 

 

 168-12 / 2022. 
 

időpontra tenni. A holnapi nap mindenképpen szükséges arra, hogy akkor tájékoztassam és 
felkérjem akkor az elnök asszonyt, illetőleg az egyesületi elnököt, hogy akkor jöjjenek el és legyenek 
kedvesek munkaértekezleten tájékoztatni a képviselő-testületet. Illetőleg az itt nem lévő 
képviselőket is ki kell értesítenünk. Jó, holnap e-mailben akkor a pontos időpontot, én szerintem este 
6 óra körül már talán jó. Köszönöm szépen, akkor kérem, hogy aki a napirend elnapolását javasolja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
Dr. Cseh Balázs jegyző: Azt esetleg lehet rögzíteni a jegyzőkönyvben, hogyha már elnapolja a 
képviselő-testület a napirendi pont tárgyalását, akkor mely időpontra. Nem óra perc pontossággal, 
hanem legalább mondjuk egy időszakra, vagy hogyha konszenzus van a tekintetben, hogy pénteki 
napon rendkívüli ülés keretein belül tárgyalja a napirendi pontot, akkor ezt rögzíthetjük. 
 
Bencs Tamás polgármester: Jó, akkor úgy teszem föl a kérdést, hogy kérem a képviselőket, hogy aki 
egyetért, hogy a napirendet e hét pénteken 29-én délelőtt megtartott rendkívüli ülés keretében 
tárgyalja a képviselőtestület, az kézfelemeléssel jelezze. 
 

A képviselő-testület tagjai részéről kérdés, észrevétel, javaslat nem érkezett. 
 
Bencs Tamás polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti elő: 
 

H A T Á R O Z AT I   J A V A S L A T 
Napirendi pont elnapolása 

 

Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy dönt, hogy a „Támogatási kérelem – Német 
Nemzetiségi Önkormányzat Szigetszentmárton című 
napirendi pont megtárgyalását elnapolja.  
 
A „Támogatási kérelem – Német Nemzetiségi 
Önkormányzat Szigetszentmárton” szóló napirendi pont 
megtárgyalását a 2022.07.29-i rendkívüli képviselő-testületi 
ülésére tervezi be. 
 

 Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
 Határidő: értelem szerint 

 
A polgármester kérte a képviselőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pont 
elnapolásáról. 
 
Jelenlévők száma: 5 fő, szavazásban résztvevők száma: 5 fő. 
A képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozta:  
 

95/2022. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat: 
Napirendi pont elnapolása 

 
Szigetszentmárton Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy dönt, hogy a „Támogatási kérelem – Német 
Nemzetiségi Önkormányzat Szigetszentmárton című 
napirendi pont megtárgyalását elnapolja.  
 
A „Támogatási kérelem – Német Nemzetiségi 
Önkormányzat Szigetszentmárton” szóló napirendi pont 



15 

 

 168-12 / 2022. 
 

megtárgyalását a 2022.07.29-i rendkívüli képviselő-testületi 
ülésére tervezi be. 
 

 Felelős:  Bencs Tamás polgármester 
 Határidő: értelem szerint 

 
 
12.) Egyebek 
 
Bencs Tamás polgármester: És akkor így a napirendek végére értünk. Egyebekben van-e valakinek? 
- Nincsen. Köszönöm szépen. Akkor én még gyorsan annyit szeretnék elmondani, és nem akarok 
nagyon sokáig föltartani mindenkit. Fontos megemlítenem a képviselőknek, hogy lehet, hogy már 
van róla információ egyeseknek, de sajnálattal kell tájékoztatnom a testületet, hogy Tormány 
Nikolett könyvtárosunk és közművelődési szakemberünk beadta felmondását. Nagy fájdalommal 
hozta meg a döntést, de sajnos költözése miatt nem tudja a továbbiakban ellátni a munkaköröket. 
Úgyhogy már kiírásra került, felkerült a közigazgatás.hu-ra, illetőleg a honlapunkra a 
munkaköröknek a pályázati kiírása. Úgyhogy keressük a személyeket a pótlásra. Ugye ez kétszer 4 
órás munkakört jelent. Négy órás könyvtáros és egy négyórás közművelődési szakember kerestetik. 
Ezúton is szeretném megköszönni a képviselő-testület előtt Nikolett munkáját. Könyvtárosként 
régebb óta a megyei könyvtár elismerésével végezte a munkáját, abszolút pozitívok voltak a 
könyvtárosi munkájára a visszajelzések, és a fél év alatt, bő fél év alatt végzett közművelődési 
munkájára is igen pozitív visszajelzéseket kaptunk, többen elismerően nyilatkoztak az ő 
tevékenységéről. Úgyhogy sajnálom a távozását, de megértem azt, hogy egy olyan élethelyzet állt 
elő, amikor sajnos döntést kellett hoznia, és nem tudja folytatni, amit megkezdett.  
 
Ezen kívül, amit még szeretnék jelezni. A Május 1. utcai bérlakásunk, az ikerháznak a 
tetőfelújításáról már ejtettünk szót, hogy több helyen beázások vannak, kémény is rekonstrukcióra 
szorul. A héten volt kint egy cég. Eléggé lehangoló, amit mondott, mert a tetőnek a felújítása, a 
cserepes lemez fedése a meglévő palára, tehát nem kerülne lebontásra a pala, mert ugye az még 
egy súlyos költségtétel, ilyen 5-5,5 millió forint körüli nagyságrendet tájékoztatott első körben 
szóban. Várom az írásos ajánlatot. Tehát amit korábban esetleg gondoltunk, hogy a szociális 
keretbe bele tudunk-e férni ezzel a felújítással, lehet, de akkor semmi más nem marad. Tehát erről 
majd esetleg még munkaértekezleten kell majd váltsunk pár szót. Csak azért éreztem, hogy ez is egy 
friss információ. Jó. Ha nincs más, akkor csütörtökön, illetőleg pénteken találkozunk. Köszönöm 
szépen mindenkinek, hogy itt volt és jelen volt.  

 
 
Mivel a napirendi pontokhoz több hozzászólás nem volt, ezért Bencs Tamás polgármester 17.52. 
órakor bezárta az ülést. 
 

Kmf. 

 

 

   Bencs Tamás                                                   Dr. Cseh Balázs 

   polgármester                                                                             jegyző 


